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ZAPISNIK 

SA 25. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

25. sjednica VMO Orehovica održana je 13. listopada 2021. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Dajna Jogan, članica VMO 
- Saša Novalić, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice VMO Orehovica od 23.09.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Usvajanje Rebalansa Financijskog plana VMO Orehovica za 2021. godinu  
2 Izvještaj o provedenoj ekološkoj akciji – 1. 10. 2021. Područna škola Orehovica 
3 Razno - dopisi 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala sa izradom Rebalansa 
Financijskog plana za 2021. godinu s kojom je Vijeće već upoznato putem elektroničke pošte i 
poslanog materijala. 
Obzirom na okolnosti izazvane korona virusom te na osnovnu Odluke o nužnim epidemiološkim 
mjerama, Vijeće je tijekom godine odustalo od realizacije nekoliko  programskih aktivnosti: Dječja 
maškarana zabava, Dan žena i Dana mjesnog odbora.  
 
Zaključak: ovim Rebalansom ukupna vrijednost Financijskog plana MO Orehovica za 2021. 
godinu, umanjuje se sa 31.300,00 kn na 18.600,00 kn te je kao takav, Vijeće MO Orehovica, 
rebalans jednoglasno usvojilo. 
 
 
AD 2  
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, s nazočnima je raspravila provedeni program Ekološka 
akcija održan 1. listopada oko Područne škole Orehovica.  
 
Zaključak: nakon dulje rasprave i razmatranja, nazočni su izrazili zadovoljstvo održanim 
programom obzirom na povratne informacije od djelatnika i učenika škole te će, sukladno 
epidemiološkim mogućnostima vezanim za pandemiju, akciju nastojati provesti u proljeće 
iduće godine.   
 
 
AD3 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, kroz toku Razno upoznala je prisutne sa poslanim 
dopisima koji su razmotreni na prošloj sjednici kao i sa dobivenim odgovorima na iste. 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala sa komentarima članice 
Povjerenstva vezano za prijedloge Programa rada Vijeća MO-a za 2022. godinu. 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, istaknula je kako bi se trebalo obratiti nadležnima u 
OGU za komunalni sustav vezano za održavanje i čišćenje dječjeg i nogometnog igrališta obzirom 
da je u proteklom razdoblju bio veći broj upita mještana za održavanjem istih.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
  

 Sjednica je završila u 19:00 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
 

Predsjednica VMO Orehovica: 
Ružica Balaban 

   


